2019年“金丝带”多国合拍系列节目
2019 Golden Ribbon International Co-production Project
[bookmark: OLE_LINK1]附件1   2019 “金丝带”多国合拍系列节目“我看今日丝路”项目报名表
Annex 1: Application Form for the 2019 Golden Ribbon International Co-production Project “Today’s Silk Road in My Eyes”

提示语：报名参与2019年“金丝带”多国合拍系列节目“我看今日丝路”项目请阅读并同意项目章程，完整填写该表格。
Reminder: To sign up for the 2019 Golden Ribbon International Co-production Project “Today’s Silk Road in My Eyes”, please read and agree on the Project Rules, and fill in the table below. 

	片名（拟）
Film title (Planned)
	

	一句话梗概
One-sentence briefing
（不超过50字）
(No more than 50 words)
	

	提案梗概
Proposal outline
（提案梗概应包括以下内容：1.选择城市及主题并阐述原因2.内容简介3.视频结构及框架）
(The proposal outline should include: 1) the selected cities and theme, explaining the reasons; 2) Brief content; 3) Video structure and framework.)
	

	对白语言
Original Language
	

	目标观众
Target Audience 
	

	预算
Budget
（应包含前期调研、拍摄期间、后期制作、素材交付等各项具体开销。）
(It should include specific expenses of initial research, shooting, post production, material delivery and others).
	

	时间计划
Timetable
	请以附件形式说明节目拍摄制作时间计划。
Please explain the program's shooting and production timetable in the form of annex.

	入境拍摄团队成员简介
（1.团队成员组成2.导演简介）
Introduction of production team who will visit China for program shooting (1, information on the crew; 2, autobiography of the director)
	

	团队作品资料
List of the team’s works
（可体现团队创作想法及拍摄风格的影像资料、影像素材等，可提供观看或下载链接。）
(Video programs which reflect the team's creative ideas and shooting styles. Please provide links for viewing or downloading)
	

	[bookmark: OLE_LINK4]设备清单（请备注是否自行携带）
List of equipment (Please note whether you bring the equipment yourselves)
	

	制作机构国家和地区
Country and region of the production organization
	

	[bookmark: OLE_LINK5]报名机构名称
Name of the Applicant
	

	联系人姓名
Name of the contact person
	

	联系邮箱
Email
	

	联系电话
Tel
	



[bookmark: OLE_LINK7][bookmark: OLE_LINK8][bookmark: OLE_LINK9][bookmark: OLE_LINK10]请在2018年11月30日之前填好表格并发送至zhaoliqing@chnpec.com。
Please fill in the form prior to November 30, 2018, and send it back to zhaoliqing@chnpec.com with a copy to yan@abu.org.my
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 “金丝带”多国合拍系列节目委员会
The Organizing Committee of the Golden Ribbon International Co-production Project

2018年10月29日
October 29,2018
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